



5 Perfect Cocktail Recipes to Shake Up National Margarita Day

National Margarita Day is on February 22.

Nicole Rosky

A Margarita always sounds good - but on National Margarita Day, it's practically a must! February 22 is the perfect excuse to grab your favorite tequila and shake up something special. Let's take advantage of this spirited holiday by making Margaritas with bold flavors and playful twists!

For a classic with a crisp, clean flavor, La Margarita and Margarita Azul made with Partida Blanco are the way to go - simple, clean, and easy to mix. Feeling adventurous? Add a playful and smoky twist with the Mango Margarita featuring mango-infused mezcal. And if you're in the mood for some unique flavors, the Mandarin Margarita and Disaronno Disarita are sure to steal the spotlight. All you need to do is just shake, snap a pic with your pals, and sip away!



Mandarin Margarita

Ingredients

- 0.75 oz Kish SHINE Kumquat Rose & Ginger Apéritif
- 2 oz Blanco Tequila
- 0.25 oz Agave
- 0.25 oz Lime Juice
- 0.75 oz Mandarin Juice
- 0.25 oz Amaro Nonino
- Garnish: Salt Rimmed Glass & Mandarin Leaves

Method: Add all of your ingredients to a mixing glass. Give it a quick shake. Give a double rocks glass a half salt rim and fine strain the cocktail into it. Add some ice and garnish with the leaves left over from your mandarins. Cheers!



FOOD + WINE

5 perfekte Cocktail-Rezepte für den National Margarita Day

Der National Margarita Day findet am 22. Februar statt.

Nicole Rosky

Eine Margarita klingt immer gut - aber am National Margarita Day ist sie praktisch ein Muss! Der 22. Februar ist die perfekte Gelegenheit, Ihren Lieblingstequila zu nehmen und etwas Besonderes zu mixen. Nutzen wir diesen feuchtfröhlichen Feiertag, indem wir Margaritas mit kühnen Aromen und verspielten Twists zubereiten!

Für einen Klassiker mit klarem, reinem Geschmack sind La Margarita und Margarita Azul aus Partida Blanco genau das Richtige - einfach, sauber und leicht zu mixen. Sind Sie abenteuerlustig? Mit Mango infusionierter Mezcal verleiht der Mango Margarita eine verspielte und rauchige Note. Und wenn Sie in der Stimmung für einzigartige Geschmacksnoten sind, werden die Mandarin Margarita und die Disaronno Disarita Sie sicher in den Bann ziehen. Alles, was Sie tun müssen, ist schütteln, ein Foto mit Ihren Freunden machen und in kleinen Schlucken austrinken!



Mandarinenblättern

Mandarin Margarita

Zutaten

- 0.75 oz Kish SHINE Kumquat Rose & Ginger Apéritif
- 2 oz Blanco Tequila
- 0.25 oz Agave
- 0.25 oz Limettensaft
- 0.75 oz Mandarinenensaft
- 0.25 oz Amaro Nonino
- Dekoration: Glas mit Salzrand &

Zubereitung: Alle Zutaten in ein Rührglas geben und kurz schütteln. Ein Double Rocks Glas mit halbem Salzrand versehen und den Cocktail mit einem feinen Barsieb abseihen. Etwas Eis hinzufügen und mit den Blättern garnieren, die von den Mandarinen übrig geblieben sind. Zum Wohl!